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Verslag	 OR	basisschool	Brakkenstein	

Datum:		 24	oktober	2017		

Aanwezig:		 Karen	Brom-Otte	(vz),	Annemiek	Kruijssen,	Rosalinde	van	Ruth,	Tamara	Janssen,	Piet	
Peters,	Isabel	Smit,	Marieke	Arts,	Sabine	Haves,	Anneke	Heerkens,	Simone	Peeters,	
Judith	Bos	(verslag)	

Afmelding:		 Saskia	Buijs,	Jolein	Rademakers,		Mathijs	Gerrits,	Irna	Hertel	

	

	

1. Opening	en	vaststellen	agenda	
	
Karen	heet	iedereen	van	harte	welkom.	We	hadden	vanuit	het	schoolteam	Joanneke	
uitgenodigd	om	haar	ideeën	over	cultuur	te	bespreken,	maar	zij	is	vandaag	verhinderd.	Ze	zal	
een	volgende	keer	aanschuiven.		
Er	worden	2	bespreekpunten	toegevoegd:	de	Jumbo	actie	en	de	enquête	schooltijden.	
	
	

2. Mededelingen	/	ingekomen	stukken		
	

a) Update	website	OR	
Mathijs	heeft	de	website	geactualiseerd	en	iedereen	vindt	het	er	goed	uit	zien,	
complimenten	voor	Mathijs!	Karen	zal	de	website	nogmaals	onder	de	aandacht	brengen	in	
de	nieuwsbrief,	die	komt	10	november	weer	uit.	

	
b) Jumbo	actie	

Je	kunt	bij	de	Jumbo	punten	sparen	voor	je	school.	Jumbo	verdeelt	€	21.000,-		onder	
deelnemende	scholen.	Brakkenstein	doet	niet	mee,	waarom	niet?	Het	zou	voor	de	nieuwe	
school	een	mooie	inkomstenbron	zijn	geweest.		
	
Esther	geeft	aan	dat	het	advies	vanuit	de	voorgaande	OR	is	om	niet	mee	te	doen	aan	
commerciële	acties.	Verder	moet	je	als	wijkschool	in	Brakkenstein	goed	kijken	met	welke	
ondernemer	je	een	(sponsor)relatie	aangaat	(en	daarmee	positieve	publiciteit	geeft)	en	
welke	niet.	Esther	is	het	eens	met	de	lijn	om	niet	mee	te	doen	met	commerciële	acties,	maar	
er	is	een	grijs	gebied.	Denk	bijvoorbeeld	aan	de	actie	van	het	Sportfondsenbad	om	in	de	
vakantie	tegen	gereduceerd	tarief	te	zwemmen,	of	korting	op	kaartjes	voor	het	circus.	Die	
informatie	wil	je	ouders	eigenlijk	niet	onthouden,	maar	je	maakt	tegelijkertijd	‘reclame’.	

	
Als	de	huidige	OR	een	ander	advies	op	zou	uitbrengen	over	sponsorbeleid,	dan	zou	dit	
besproken	moeten	worden	in	MR.	Isabel	wil	kijken	of	we	een	aantal	criteria	kunnen	opstellen	
voor	sponsorbeleid	(in	lijn	met	de	schoolvisie).	Judith	zal	nakijken	in	het	archief	welke	
overwegingen		in	het	verleden	door	de	OR	zijn	geformuleerd,	dat	kunnen	we	hierbij	
betrekken.	
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c) Enquête	schooltijden	
Waarom	is	gekozen	voor	nog	een	stemronde?	Esther	geeft	aan	dat	de	school	is	
aangesproken	op	de	voorgelegde	opties	voor	de	nieuwe	aanvangstijd;	daarin	kwam	de	optie	
van	3	kwartier	pauze	maar	één	keer	terug.	Dit	in	combinatie	met	het	gegeven	dat	de	uitslag	
nagenoeg	50-50	was,	heeft	de	MR	(die	instemmingsrecht	heeft	op	dit	vraagstuk)	doen	
besluiten	om	openheid	te	geven	over	deze	uitkomst	en	nog	een	stemronde	te	gebruiken,	
met	de	twee	voorkeursopties.		

	
Simone	heeft	gehoord	dat	je	schooltijden	gedurende	het	schooljaar	niet	mag	wijzigen.	Esther	
geeft	aan	dat	het	inderdaad	ongebruikelijk	is,	maar	het	mag	wel,	omdat	de	besturen	van	
beide	scholen	zijn	dit	overeengekomen.	Bovendien	kon	een	peiling	niet	eerder	(bijv.	bij	de	
start	van	het	schooljaar)	omdat	er	nog	een	rechtszaak	loopt.	

	
Anneke	vraagt	of	de	invoering	van	een	continurooster	wordt	overwogen.	Esther	geeft	aan	
dat	dit	nog	niet	aan	de	orde	is	geweest,	omdat	hierover	afstemming	nodig	is	met	Tarcisius,	
als	je	kijkt	naar	de	logistieke	gevolgen	van	een	dergelijk	besluit.	Tarcisius	heeft	vlak	voor	de	
zomer	besloten	over	te	gaan	op	het	vijf-gelijke-dagen	model).	Volgend	schooljaar	(18/19)	
wordt	het	vraagstuk	binnen	onze	school	opgepakt,	te	beginnen	met	een	onderzoek,	waarin	
ouders	uiteraard	worden	geconsulteerd.	Eventuele	invoering	van	een	continurooster	zal	dan	
niet	nog	in	dat	schooljaar	geschieden,	mogelijk	het	schooljaar	erna.	We	geven	Esther	mee	dit	
voorgenomen	proces	alvast	te	communiceren	naar	ouders.	

	
	

3. Verslag	OR	bijeenkomst	25	september	jl.		 	 	 	 	 	
	
Naar	aanleiding	van	de	organisatie	van	een	ouderavond	over	social	media	vraagt	Isabel	over	
er	contact	is	met	andere	ouderraden,	voor	het	uitwisselen	van	informatie.	Karen	geeft	aan	
dat	er	geen	structurele	afstemming	is,	maar	in	het	verleden	wel	eens	een	bijeenkomst	is	
georganiseerd	door	een	OR	waar	ook	Brakkenstein	bij	aanwezig	was.	Er	is	contactinformatie	
van	andere	ouderraden	in	het	archief.	Als	we	concrete	bespreekpunten	hebben,	zouden	we	
eens	een	uitwisseling	kunnen	organiseren.	Piet	geeft	aan	hier	behoefte	aan	te	hebben	als	het	
gaat	om	het	inhuren	van	busmaatschappijen	voor	schoolreisjes	(volume	creëren	om	betere	
prijs	te	bedingen).	
	
	

4. Zaken	van	/	voor	het	team	en	voortgang	werkgroepen	
	
a) Terugblik	sponsorloop	

Esther	blikt	tevreden	terug,	podium	en	verlichting	voor	de	nieuwe	school	kunnen	worden	
gerealiseerd.	
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b) Terugblik	staking	
Esther	geeft	aan	dat	de	attentie	vanuit	de	OR	heel	goed	is	ontvangen,	waarvoor	dank	van	het	
team.	De	bonden	zijn	voornemens	om	meerdere	dagen	te	gaan	staken	in	november.	Maar	
het	is	de	vraag	hoe	onderwijsinspectie	daarop	reageert;	het	zou	kunnen	zijn	dat	verloren	
lesuren	bijvoorbeeld	in	de	meivakantie	moeten	worden	ingehaald.	Binnenkort	wordt	
bekeken	of	de	Stichting	Josephscholen	verdere	stakingsacties	zullen	gaan	ondersteunen	(en	
hoe	dan).	Wordt	vervolgd.		
	

c) Terugblik	Doe-dag	
Annemiek	vertelt	dat	de	evaluatie	nog	niet	helemaal	rond	is,	maar	het	is	wederom	een	
geslaagde	dag	geweest.	Ouders	en	kinderen	zijn	positief.	Het	plan	is	om	de	organisatie	in	de	
toekomst	nog	meer	bij	de	ouders	te	leggen.		
	

d) Voortgang	nieuwbouw		
Esther	deelt	mee	dat	de	bouw	op	schema	ligt	en	de	sleutel	overdacht	gepland	staat	voor	1	
november.	De	aanbesteding	voor	het	nieuwe	schoolplein	is	afgerond	en	uitvoering	kan	
starten.	Op	20	november	dient	de	nog	lopende	rechtszaak	over	de	herinrichting	van	de	
Heyendaalseweg.	Hopelijk	volgt	er	snel	een	(voor	de	verhuizing	positieve)	uitspraak.	
Op	16	en	17	januari	zijn	de	leerlingen	vrij	vanwege	de	verhuizing.	Op	18	januari	opent	de	
nieuwe	school	voor	de	leerlingen	en	wordt	gestart	met	een	‘inloop	XL’,	waarbij	ook	ouders	
worden	uitgenodigd	om	een	kijkje	te	nemen.	Esther	vraagt	de	OR		om	deze	dag	op	te	
luisteren	met	versiering	en	zelfgebakken	lekkernijen.	En	mogelijk	benaderen	van	de	
harmonie.	

	
e) Afscheid	oude	school	en	opening	nieuwe	school		

Voor	beide	gelegenheden	hebben	we	een	werkgroepje	in	het	leven	geroepen.	Anneke	S.	zal	
vanuit	het	team	op	deze	werkgroepen	aansluiten.	Esther	verzoekt	om	niet	te	veel	inzet	van	
het	team	te	vragen,	de	werkdruk	is	hoog	en	het	team	maakt	in	aanloop	naar	de	verhuizing	
lange	dagen.		
Ideeën	voor	werkgroep	afscheid	oude	school:	kleine	expositie	van	oude	foto’s	voor	oud-
leerlingen	en	wijkbewoners	(Tamara).		
Ideeën	voor	werkgroep	opening	nieuwe	school:	leerlingen	kunst	laten	maken	voor	in	de	
nieuwe	school	(Isabel).	Leerlingen	betrekken	bij	de	verhuizing	door	hen	daadwerkelijk	iets	te	
laten	verhuizen,	naast	de	inhoud	van	hun	werklaatje	(Anneke).		

		
f) Voortgang	werkgroep	sint	en	kerst	

Sint	(Simone):	vrijdag	17	november	om	13.00	uur	versieren	(een	dag	later	komt	Sint	in	het	
land).	Op	5	december	komt	hij	op	school.	Opruimen	woensdag	6	december	in	de	ochtend.	
Via	de	klassenhouders	zullen	hulpouders	worden	gevraagd	en	er	wordt	een	mail	verzonden	
van	Esther.	Muziek	wordt	wederom	geregeld	via	de	harmonie.	Het	schminkbeleid	van	één	
volledig	bruine	Piet	en	een	‘veegpiet’	wordt	gecontinueerd.		
Kerst	((Rosalinde,	Sabine,	Saskia,	Anneke):	loopt,	brainstorm	gehad	en	nu	worden	de	taken	
verdeeld.		
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g) Nieuws	andere	werkgroepen	

Thema	avond	social	media:	stand	van	zaken	navragen	bij	Mathijs.	Anneke	heeft	nog	
nagezocht	bij	De	Akker:	de	kosten	van	de	spreker	daar	waren	€	495,-.	Dat	is	buiten	het	
beschikbare	budget.	Anneke	S.	wijst	erop	om	iXperium	in	te	schakelen,	zij	wordt	namelijk	al	
betaald	door	de	Josephscholen	om	bij	te	dragen	aan	dergelijke	activiteiten.	
Op	31	oktober	vindt	een	informatieavond	plaats	voor	klassenouders.	Karen	en	Judith	zijn	
aanwezig;	graag	aanvulling	vanuit	andere	OR-leden.	Esther	geeft	dat	het	team	druk	is,	graag	
alleen	teamleden	betrekken	als	dat	echt	nodig	is.	
	
Esther	en	Anneke	S.	verlaten	de	vergadering.	

	
	
5. Begroting	2017-2018	 	 	 	 	 	 	 	 	

	
Omdat	de	leerkrachten	de	klassepot	met	stip	op	1	hebben	gezet,	ziet	Rosalinde	graag	een	
hoger	bedrag	ten	behoeve	van	de	post	‘groepsbudget	voor	kleine	uitgaven’	(=klassepot).	Dat	
zou	dan	ten	kosten	kunnen	gaan	van	het	‘schoolbudget	voor	cultuur	en	kleine	materialen’.	
Karen	redeneert	dat	het	team	voorgaande	jaren	helemaal	geen	klassepot	had	en	dit	met	stip	
op	1	hebben	gezet	om	weer	enige	autonomie	te	krijgen.	Annemiek	vult	verder	aan	dat	Esther	
heeft	aangegeven	dat	het	haar	inderdaad	niet	gaat	om	de	omvang	van	de	klassepot,	maar	
om	de	terugkeer.	Bovendien	is	het	schoolbudget	voor	cultuur	en	kleine	materialen	er	om	
groepen	die	meer	nodig	hebben	(dan	de	klassepot	reikt)	tegemoet	te	komen.	Hoe	dat	wordt	
verdeeld	en	benut	is	een	verantwoordelijkheid	van	het	team.	We	houden	het	daarom	bij	de	
huidige	begroting	van	€	50	per	groep.	Wel	spreken	we	af	dat	we	de	hoogte	van	dit	budget	
goed	evalueren	aan	het	eind	van	dit	schooljaar.	
	
De	post	‘Kinderboekenweek’	wordt	opgevoerd	op	de	begroting,	maar	(nog)	zonder	budget.	
Met	deze	aanpassing	wordt	de	begroting	met	instemming	van	alle	aanwezigen	vastgesteld.	
Annemiek	informeert	Esther	over	dit	besluit.	

	
	

6. OR-zaken	
	

a) Verkeersveiligheid	nieuwe	school	
Mariken	van	Onna	schuift	aan,	zij	is	voorzitter	van	MR	en	zit	in	de	klankbordgroep	Verkeer	
(vanuit	de	OR	is	Irna	vertegenwoordigd).	De	verkeersveiligheid	rond	de	nieuwe	school	is	
lange	tijd	een	heet	hangijzer	geweest	voor	alle	betrokken	partijen.	Er	is	veel	geïnvesteerd	om	
alle	partijen	weer	met	elkaar	in	gesprek	te	krijgen.	Als	het	gaat	om	de	verkeerssituatie	
rondom	de	nieuwe	school	zijn	er	inmiddels	verschillende	aanpassingen	gedaan.	Mariken	
verwijst	naar	een	brief	van	de	directeur-bestuurder	van	de	Stichting	Josephscholen	in	2014,	
waarin	toezeggingen	worden	gedaan	namens	de	stichting	en	de	gemeente	om	de	
verkeersveiligheid	zo	goed	mogelijk	te	borgen.	Die	toezeggingen	zijn	waargemaakt.			
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Wel	is	er	nog	aandacht	voor	een	aantal	punten	die	nu		nog	niet	goed	zijn	te	overzien.	Zoals	
het	parkeren	van	fietsen	door	ouders	die	hun	kinderen	wegbrengen;	daar	is	eigenlijk	geen	
afgebakende	plek	voor.	Gelukkig	zijn	er	korte	lijnen	met	de	gemeente	en	kan	er	ook	nog	op	
een	later	tijdstip	aan	deze	punten	worden	gewerkt.	Het	is	vooral	zaak	om	de	
verkeersveiligheid	de	eerste	periode	na	de	start	van	de	nieuwe	school	te	monitoren.	Het	
emailaccount	voor	verbetersuggesties	dat	binnenkort	gelanceerd	gaat	worden	(in	het	kader	
van	ouderbetrokkenheid)	kan	hiervoor	worden	gebruikt	-	en	zal	daarom	dagelijks	gelezen	
moeten	worden.		
	
Na	opening	van	de	school	zullen	er	anderhalve	week	officiële	klaar-overs	het	oversteken	
begeleiden	op	de	zebrapaden,	om	leerlingen	(en	ouders)	meteen	goed	‘op	te	voeden’.	
Daarna	gebeurt	het	oversteken	op	eigen	gelegenheid.	De	school	is	niet	verantwoordelijk	voor	
de	situatie	buiten	het	schoolplein.	De	wijkagent	wordt	betrokken	in	het	kader	van	
handhaving.	Het	is	mogelijk	dat	ouders	zelf	gaan	brigadieren,	maar	het	is	goed	om	te	weten	
dat	ouders	dan	zelf	aansprakelijk	zijn	als	er	iets	mis	gaat.	Verder	moeten	verkeersbrigadiers	
een	cursus	volgen	van	Veilig	Verkeer	Nederland	en	voldoen	aan	een	aantal	regels.		
	
Het	idee	is	om	de	huidige	verkeerslessen	te	gebruiken	om	de	gang	van	en	naar	school	en	de	
gymles	te	oefenen,	bijvoorbeeld	met	foto’s	en	filmpjes	van	de	verkeerssituatie,	maar	ook	
fysiek.		
	
In	november	zal	er	een	brief	over	hetgeen	hierboven	besproken	worden	verstuurd	naar	
ouders;	deze	brief	zal	vlak	voor	de	verhuizing	worden	herhaald.		

	
b) Vertegenwoordiging	MR	

Eén	ouder	heeft	haar	MR-taken	neer	moeten	leggen	wegens	privé	omstandigheden	en	een	
leerkracht	kan	door	ziekte	haar	MR-taken	nu	niet	uitvoeren.	Dit	leidt	tot	de	situatie	dat	de	
MR	nu	bestaat	uit	één	ouder	(Mariken)	en	één	leerkracht	(Nicolle).	Er	is	navraag	gedaan	over	
het	juridische	draagvlak	van	deze	bezetting;	die	is	geborgd.	De	MR	is	dus	gemachtigd	om	zo	
door	te	werken.	Er	is	echter	voor	gekozen	om	oud-MR	lid	Mark	Janssen	te	vragen	om	de	MR	
dit	schooljaar	aan	te	vullen.	Vóór	volgend	schooljaar	zullen	nieuwe	verkiezingen	worden	
uitgeschreven.	Mariken	ziet	er	op	toe	dat	dit	naar	ouders	wordt	gecommuniceerd.		

	
c) Informatieavond	klassenouders		

Karen	en	Judith	zijn	aanwezig	vanuit	de	OR.	Aanvulling	is	welkom.	We	maken	gebruik	van	het	
informatiedocument	voor	klassenouders,	dat	vorig	jaar	is	opgesteld	door	Romayke.	
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7. Rondvraag	en	afsluiting	

	
Rondvraag:	Als	iemand	nog	leuke	ideeën	heeft	voor	de	sleuteloverdracht	(1	nov.)	graag	delen	
op	de	groepsapp.	
	
We	hebben	niet	alles	kunnen	bespreken.	De	volgende	keer	staat	vooraan	op	de	agenda:		
- cadeau	namens	de	OR	voor	het	nieuwe	schoolgebouw	
- OR	als	ideeën	verzamelpunt		
- Kinderboekenweek	

	
De	volgende	vergadering	is	woensdag	29	november.	
Karen	dankt	iedereen	voor	zijn	inbreng	en	sluit	de	vergadering.		

	
	
	
	
Actielijst	

nr	 Wat	 Wie	 Wanneer	

1	 Sponsorbeleid:	wat	is	daarover	
geformuleerd?	Welke	overwegingen	
kunnen	we	als	advies	formuleren?	

Isabel/	Judith	 29	nov	

2	 OR	website	onder	de	aandacht	brengen	 Karen	 10	nov	(nieuwsbrief)	

3	 Hulpouders	voor	Sinterklaas	versiering	 Simone	i.c.m.	Esther	 Voor	17	nov	

4	 Informatieavond	klassenouders	 Karen,	Judith	en	nog	
iemand	gewenst	

31	okt	

5	 Schoolteam	informeren	over	vaststellen	
begroting	OR	

Annemiek	 zsm	

6	 Uitnodigen	Joanneke		 Karen/Judith	 Voor	29	nov	

	


